

TABLE OF CONTENTS 目 录

Ionic Liquid 1-Butyl-3-Carboxymethyl Benzotriazole Trifluoroacetate Catalyzed Three Component Condensation Reaction for the Synthesis of Aminonaphthols

(离子液体 1-丁基-3-羧甲基苯并三唑三氟乙酸盐催化三组分缩合反应合成氨基萘酚化合物)

- L. GUO, R. MA, Z. P. ZHANG, C. J. LIU.....71

Synthesis of 3,4-Dihydropyrimidine-2-(1H)-Ones/Thiones Catalyzed by Ionic Liquid [C₂O₂BBTA][TFA]

(离子液体[C₂O₂BBTA][TFA]催化合成 3,4-二氢嘧啶-2-(1H)-酮/硫酮)

- Z. P. ZHANG, R. MA, L. GUO, C. J. LIU.....78

The Michael Addition Reaction of Indoles and α, β-Unsaturated Ketones Catalyzed by Brønsted Acidic Ionic Liquid

(Brønsted 酸性离子液体催化吲哚与 α, β-不饱和酮的 Michael 加成反应)

- X. C. MA, X. M. LIU, C. J. LIU.....86

Study on the Secondary Metabolites of *Aspergillus ochraceus*

(赭曲霉次生代谢产物研究)

- Q. Y. ZOU, H. F. WU, J. HUANG, L. ZHANG, D. Z. CHENG, X. LI, G. F. HE, F. F. LIANG.....94

The Synthesis and Quantum Chemistry Calculation Based on 2-Thiol Pyridine Ligand

(2-巯基吡啶配合物的合成及量子化学计算)

- L. S. ZHANG, W. WAN, C. J. WANG, X. Y. XIONG, X. ZHAO, Z. X. LI, Z. B. CHEN.....100

Aza-Michael Addition of Chalcone with Benzotriazole Catalyzed by MCM-41 Immobilized H₃PW₁₂O₄₀

(介孔分子筛 MCM-41 固载磷钨酸催化苯并三氮唑与查尔酮的氮杂迈克加成反应研究)

- J. H. YANG, L. Z. XING, S. L. XIE, X. J. XING, Y. D. HOU, Y. WU, Y. H. HUI.....107

Progress of Phenylethanol Glycosides in Plants

(苯乙醇苷类化合物的研究进展)

- G. XUE, C. H. MA, Y. J. CHEN.....114

The Study on the Aromaticity and Kinetic Stability of Heterofullerene C₂₆N₄

(异质富勒烯 C₂₆N₄ 的芳香性和动力学稳定性研究)

- A. MATTURSUN, A. KERIM, K. OMAR, L. HUSHUR.....120

Synthesis of Symmetric Chiral Aminophenol Compounds

(具有对称结构手性氨基酚化合物的合成)

- T. DU, K. ZHANG, S. ZHAO, X. L. ZHANG, Y. HUANG.....128